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KENTİN ASAYİŞİ VE
EĞİTİMİ DEĞERLENDİRİLDİ

VVaallii  DDooçç..  DDrr..  KKüübbrraa  GGüürraann  YYiiğğiittbbaaşşıı  bbaaşşkkaannllıığğıınnddaa  
AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr’’ıınn  aassaayyiişşii  vvee  eeğğiittiimmii  ddeeğğeerrlleennddiirriillddii..

Vali Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı
idaresinde yapılan
toplantıya Vali
Yardımcıları Ali Uysal,
Mehmet Keklik, İl
Emniyet Müdürü
Mahmut Ay ve İl Milli
Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci katıldı.
Toplantıda, kentte
yürütülen asayiş olayları
ve eğitimde kaliteyi art-
tırmak amacıyla karşılık-
lı görüş alışverişinde
bulunudu.
>>SAYFA8’DE

ARSLAN: “ŞEHRİMİZE KUSURSUZ 
HİZMET VERMEYİ HEDEFLİYORUZ”
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan Arslan Afyonkarahisar
Sağlık Bilimleri Üniversitesi Hastanesi’nde tedavi gören hastaları,
hasta yakınlarını ve sağlık çalışanlarını ziyaret etti. Hasta ve hasta
yakınları ile birebir ilgilenen Arslan hasta yakınları ve hastaların bek-
lenti ve taleplerini dinledi.>> SAYFA 8’DE

Çiftçilere önemli hatırlatma 
Zorlu Enerji

Osmangazi Elektrik
Perakende, tarımsal
sulama sezonunun
sona erdiği bugün-

lerde çiftçilere önemli
bir hatırlatmada

bulundu. >>2’DE

Lastikçilerde ‘kış lastiği’ 
yoğunluğu yaşanmaya başlandı
Kış lastiği uygulamasının başlamasıyla yurt
genelinde olduğu gibi Afyonkarahisar’daki  lastikçil-
erde de yoğunluk yaşanmaya başlanırken, lastikçi
esnafı kış şartlarında özellikle kazalara neden olun-
maması için lastiklerin muhakkak belirtilen standart-
larda olması gerektiğini vurguladılar.>>3’TE

Jandarma
uyuşturucu 
hap ele
geçirdi
Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı,
uyuşturucu ile
mücadele çerçevesinde
suçüstü yaptıkları bir
şahsın üzerinde 98
adet sentetik ecza hapı
ele geçirdi.>>3’TE

Bölgenin en büyük kapalı
pazar yeri Bolvadin’e yapılacak
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı’nın pro-
jelerinden birisi olan 8000 metrekare Pazar yeri çalış-
malarına başlandı. Bölgenin en büyük kapalı pazar
alanı olarak tasarlanan bu proje, Pazarcı esnafına ve
Bolvadin halkına daha düzenli, hijyenik ve konforlu bir
alışveriş deneyimi sunmayı hedefliyor.>>5’TE

Özel bireylere 
ücretsiz saç kesimi

Afyonkarahisar Berberler ve
Kuaförler Odası Başkanı 
Suat Uygur, 3 Aralık Dünya
Engelliler Günü kapsamında
önemli bir sosyal sorumluluk
projesine imza atacaklarını
duyurdu.>>2’DE

Okul Sporları U-14 Kızlar 
Basketbol müsabakaları sona erdi

Okul Sporları kulüpler arası U-14 Kızlar Basketbol
Müsabakaları, Prof. Dr.Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda

gerçekleştirilen ödül töreniyle sona erdi.>>7’DE

YOLLARIN GÜVENLİĞİ
İÇİN ÇALIŞIYORUZ

Belediye Başkanı Burcu Köksal’a şoför esnafından
gelen talepler üzerine Yenice Mahallesi’nde ki kamyon
garajı yoluna asfalt serimi gerçekleştirildi.>>8’DE

21,5 KİLOGRAM 
UYUŞTURUCU YAKALANDI
Afyonkarahisar’da polis ekipleri bir araçta yaptıkları
aramada 21 buçuk kilogram uyuşturucu madde ele
geçirirken 2 şüpheli şahıs ise gözaltına alındı. >>8’DE

Şehit Osman Savsar’ın
mezarı yapıldı
1988 yılında askerlik hizmeti sırasında vefat eden
Jandarma Er Osman Savsar’ı 36 yıl sonra şehit saydıran
Türkiye Harp Malülü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri
Derneği Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail Kumartaşlı,
Şehidin mezarını kendi elleriyle hazırladı.>>8’DE

Otomobille çarpışan traktörün
sürücüsü yaralandı Afyonkarahisar’da

otomobilin 
çarptığı traktörün
sürücüsü 
yaralandı. >>3’TE

Güreş İl seçmeleri müsabakaları 
Çiğiltepe Spor Salonu’nda sona erdi
Türkiye Olimpiyat Hazırlık Merkezi (TOHM) ve Spor Eğitim Merkezi (SEM) sporcularının
katılımıyla düzenlenen güreş il seçmeleri, büyük bir heyecana sahne oldu. Çiğiltepe Spor
Salonu'nda gerçekleştirilen bu müsabakalar, güreşin en üst seviyeye taşındığı ve
yetenekli sporcuların ön plana çıktığı bir etkinlik haline geldi. >>7’DE

‘SAĞLIKTA STRES ATIYORUZ’ 
PROJESİ TAMAMLANDI

Afyonkarahisar’da ‘Sağlıkta Stres Atıyoruz’
isimli projesinde gerçekleştirilen 

etkinliklerin tamamlandığı belirtildi.>>2’DE
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Çiftçilere önemli hatırlatma 
Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik Perakende, tarımsal sulama sezonunun sona erdiği bugünlerde çiftçilere önemli bir hatırlatmada bulundu. 

Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik Perakende
Direktörü Tamer Akaslan, trafolu tarımsal
sulama abonelerinin son tüketim fatu-

ralarını ödedikten sonra Müşteri Hizmetleri
Merkezlerine gitmelerine gerek kalmadan, 0850
933 3 999 numaralı çağrı merkezini arayarak
sezon kapanışı başvurularını yapabileceklerini
söyledi.  Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir,
Kütahya ve Uşak’ta elektrik abonelik işlemleri,
satış, faturalama ve tahsilat hizmeti veren Zorlu
Enerji Osmangazi Elektrik Perakende, tarımsal
sulamanın sona erdiği bugünlerde çiftçilere
sezon kapanışı yapmaları için hatırlatmada
bulundu. 

SEZON KAPANIŞI BAŞVURUSUNU YAPIN
Trafolu tarımsal sulama abonelerinin kış sezo-
nunda sulama yapmadıkları için dönemsel
abonelikten yararlandıklarını söyleyen Zorlu
Enerji Osmangazi Elektrik Perakende Direktörü
Tamer Akaslan, “Tarımsal sulama abonesi olan
çiftçiler, aboneliklerini Mayıs-Haziran aylarında
başlatıp Ekim-Kasım aylarında sonlandırıyor.
Böylece sulama yapmadıkları süre boyunca elek-

trik faturası ödemiyorlar. Bu avantajdan yararlan-
mak için çiftçilerimizin son tüketim faturalarını
ödedikten sonra sezon kapanışı başvurusu yap-
maları yeterli” dedi.

TELEFONLA BAŞVURU KOLAYLIĞI
, ÜÇ BANKADA AVANTAJLI 

ÖDEME SEÇENEKLERİ
Çiftçilerin sezon kapanışını bulundukları yerden
telefonla yapabileceğini belirten Akaslan şöyle
devam etti; “Abonelerimiz, 0850 933 3 999
numaralı çağrı merkezimizi arayarak sezon
kapanış başvurusu yapabilir. Dileyen tarımsal
sulama abonelerimiz, 5 ilimizde bulunan 18
Müşteri Hizmet Merkezi’ni de tercih edebilir. Öte
yandan ödemeler konusunda üç banka ile anlaş-
mamız bulunuyor. Tarımsal sulama abonelerimiz
Denizbank Üretici Kart, İş Bankası İmece Kart ve
Yapı Kredi Verimli Kart’ın avantajlı ödeme
seçeneklerinden yararlanabilir. Abonelerimiz bu
bankaların yanı sıra tüm PTT şubelerinde ve
anlaşmalı N Kolay bayilerinde de işlemlerini
kolayca tamamlayabilir.” 
>>İBRAHİM ARTIÇ 

Türk Sağlık- Sen’den
Rektör Okumuş’a ziyaret  
Türk Sağlık- Sen Afyonkarahisar Şube Başkanı Mehmet Ali Öztürk ve

yardımcıları; Fatma Zehra Okur Cerit, Şerif Ali Şahan, Nihat Candan ve
Hüseyin Zıblak ile birlikte, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi
(AFSÜ) Rektörü Prof. Dr. Nurullah Okumuş'u makamında ziyaret etti. 

Sendikaları ve çalışmaları hakkında bilgiler veren
Öztürk ve ekibi; sendika olarak sağlık çalışan-
larının haklarını koruma ve savunma noktasında
başarılı işlere imza attıklarını, bunları yaparken
de hukukun üstünlüğünü ve devletin çıkarlarını
her zaman birinci planda tuttuklarını dile getirdi.
Rektör Okumuş da üniversitede yaptıkları yenilik-

ler vb. çalışmalarla ilgili bilgiler verirken, nazik
ziyaretleri için kendilerine teşekkür edip başarılar
diledi. Başkan Öztürk ve ekibi, bazı konularda
Rektör Okumuş ile istişarede bulunduktan sonra
sıcak ev sahipliği ve konukseverliği için kendiler-
ine teşekkür ederek makamdan ayrıldı.
>>KADER KAYA 

Afyonkarahisar Berberler ve Kuaförler Odası Başkanı Suat Uygur, 3 Aralık Dünya Engelliler
Günü kapsamında önemli bir sosyal sorumluluk projesine imza atacaklarını duyurdu.

Uygur, bu özel günde Afyonkarahisar'daki tüm
engelli vatandaşlara ücretsiz saç kesimi hizmeti
sunulacağını belirtti. Başkan Uygur, Sevgi varsa
engel yoktur, sözünden yola çıkarak "Engelli
kardeşlerimizin 3 Aralık Engelliler Günü’nü daha
güzel bir şekilde geçirebilmeleri adına kuaförlerimi-
zle bir araya gelerek böyle anlamlı bir hizmet sun-
mak istedik" dedi. Afyonkarahisar’daki engelli
bireyler, bu hizmetten yararlanmak için kuaför
salonlarına başvurabilecekler. Uygur, “Herkesin
erişebileceği bir hizmet sunarak, engelli vatan-
daşlarımızın bu özel günlerinde yanında olmayı
hedefliyoruz,” diye ekledi. >>MEVLÜT TINAS

Özel bireylere ücretsiz saç kesimi

‘Sağlıkta Stres Atıyoruz’
projesi tamamlandı
Afyonkarahisar’da ‘Sağlıkta Stres Atıyoruz’ isimli projesinde

gerçekleştirilen etkinliklerin tamamlandığı belirtildi.
Konuyla ilgili İl Sağlık Müdürlüğünden yapılan
yazılı açıklamada projenin yapılan etkinlikler ile
dolu dizgin geçtiği kaydedildi. Açıklamada,
“Çalışanlarımızı çalışma ortamlarının stresin-
den az da olsa uzaklaştırıp motivasyonu arttır-
mak ve aynı zamanda spora teşvik etmek,
hareketli bir yaşam tarzı geliştirmek üzere çalış-
malarımız sürüyor. Bu bağlamda İl Ambulans
Servisi Başhekimliğimizin Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ile ortaklaşa yürüt-
tüğü ‘Sağlıkta Stres Atıyoruz’ adlı projenin
sonuna gelindi. Personelimiz ve sporsever
Afyonkarahisarlılar tarafından ilgiyle
karşılanan projemizde bireysel ve takımlar
arası müsabakalar sonucu kazananlar belli
oldu. Kazanan personele ve takımlara ödül-
lerini vermek üzere İl Sağlık Müdürü Uzm.
Dr. Serhat Korkmaz ve İl Gençlik ve Spor
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu’nun katıla-
cağı bir tören düzenlenecek” ifadelerine yer
verildi. >>MEVLÜT TINAS

“Engeller tüm insanların
ortak sorunudur” 

Altınokta Körler Derneği Afyonkarahisar Şube Başkanı Hakan Erdoğan,
3 Aralık gününü Dünya Engelliler Günü yazılı bir açıklama yaptı. 

Başkan Erdoğan açıklamasında,
1992 yılında Birleşmiş Milletler’in
aldığı bir kararla, 3 Aralık gününü
Dünya Engelliler Günü olarak ilan
ettiğini söyledi. Erdoğan konuşmasına
şöyle devam etti: “Bu kararın ardından
BM İnsan Hakları Komisyonu 5 Mart
1993 tarihli ve 29 sayılı bildirisi ile üye
ülkelerce 3 Aralık gününün engellilerin
topluma kazandırılması ve insan hak-
larının tam ve eşit ölçüde sağlanması
amacıyla tanınmasını istedi. Her yıl
olduğu gibi 3 Aralık Dünya Engelliler
Günü farklı etkinliklerle ele alınıyor.
Birçok özel eğitim kurumunda, bakan-
lıklarda, televizyonlarda bu güne
yönelik etkinlikler yapılmaktadır.
Engelliler için kurulmuş dernekler, fed-
erasyonlar ve üst örgütleri bu günler
çerçevesinde toplumu bilgilendirme

çalışmaları yapmakta. Engelli insan-
ların yaşadıkları sorunlar sadece
kendilerinin değil; ailelerinin, çevrenin,
toplumun, kısacası tüm insanların
ortak sorunudur” dedi. 

ENGELLER HAYATIN RİTMİNİ
YAKALAMAYA ENGEL OLAMAZ

“Bilindiği gibi 2013 yılından bu yana
gerek 2828 sayılı yasaya göre ödenen

bakım ücretinde, gerekse 2022 sayılı
yasaya göre ödenen muhtaçlık
aylığında, engellinin hane içinde fert
başına düşen geliri kriter olarak kul-
lanılıyor” diyen Erdoğan: “Bu durum,
engelli gelir sahibi değilken gelir
sahibiymiş gibi bir algı yaratıyor ve
engelli bireyi daha çok ailesine bağım-
lı hale getiriyor. Yanı sıra pek çok muh-
taç engellinin bu hakları elde ede-
memesi sonucunu yaratıyor. Beş yıldır
sürüncemede olan rapor yönet-
meliğininde Sağlık Bakanlığı tarafın-
dan biran önce düzenleme yapıl-
malıdır. 2024 yılında EKPSS sınavı
yapılmış olmasına rağmen hala yer-
leştirme yapılmamıştır. Unutmayalım
ki engeller hayatın ritmini yakalamaya
engel olamaz” ifadelerini kullandı.
>>İZZET IŞIK 
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Lastikçilerde ‘kış lastiği’ yoğunluğu yaşanmaya başlandı
1 Aralık itibariyle kış lastiği uygulamasının başlaması ile birlik-
te Afyonkarahisar’daki oto lastik tamirci ve satıcılarında işlerde
yoğun hareketlilik başladı. Kış aylarında araçların güvenliğini
sağlayan kış lastiklerindeki zorunluluk yakında uygulamaya
girecek. 1 Aralık tarihinden itibaren kış lastiği denetimleri polis
ve jandarma ekipleri tarafından sık sık denetleneceği ifade
edildi. Şuhut'taki oto lastik tamircisi Serkan Aykoç, bütün
sürücülerin kış lastiği uygulamasına titizlikle uymasının önem-
ine değindi. Aykoç, "1 Aralık 1 Nisan arasında kış lastiği zorun-
ludur. Kış lastiğini kar lastiği olarak görmemek hayati önem
taşır. Kış lastiğimizi Kasım ve Aralık ayları geldiğinde takılması
gerekli. Kış lastiği 7 derecenin altında üstün performans yol
tutuşu sağlar. Kış lastiğimizi kesinlikle takmamız gerekiyor ve
ayrıca 4 bin 650 lira bunun cezası var. Kış lastiğimizi 1 Aralık-
1 Nisan arasında takalım hayata bağlanalım. Hava eksi 7
derecenin altına düştüğünde yaz lastiklerimiz hiç bir işlem
görmez yol tutuşu sağlamaz. En kötü kış lastiği en iyi yaz
lastiğinden daha iyi yol tutar. Kış lastiğimizi takmak gerekir. 5
saniyelik rampada şunda bunda işimize yarar ama hayat kur-
tarır. Kış lastiği önemlidir kar lastiği değil kış lastiği” ifadelerine
yer verdi. >>İHA

Kış lastiği uygulamasının başlamasıyla yurt genelinde olduğu gibi Afyonkarahisar’daki 
lastikçilerde de yoğunluk yaşanmaya başlanırken, lastikçi esnafı kış şartlarında özellikle kazalara

neden olunmaması için lastiklerin muhakkak belirtilen standartlarda olması gerektiğini vurguladılar.

TTaarriihhii  KKaarraahhiissaarr
KKaalleessii  ssiiss  bbaassttıı

Sisli havanın etkili olduğu Afyonkarahisar’da, hikayelere 
bile konu olan tarihi Karahisar Kalesi gözlerden kayboldu.

Kentte olumsuz hava koşulları devam ediyor.
Kent merkezi ve karayollarından görüş mesafe-
si 30 metrenin altına düşerken Tarihi Karahisar
Kalesi de sisten nasibini aldı. Kentin
simgelerinden birisi olan ve ihtişamıyla kentin
tam ortasında bulunan Karahisar Kalesi sis
bulutunun arasında kalarak adet görünmez
oldu. Ortaya çıkan manzara ise özellikle sosyal
medyada büyük ilgi gördü. >>KADER KAYA 

Otomobille çarpışan traktörün
sürücüsü yaralandı
Afyonkarahisar’da otomobilin çarptığı traktörün sürücüsü yaralandı.

Kaza, Şuhut ilçesi Karaadilli beldesi
yakınlarında meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, M.Ç.,
idaresindeki 32 ACT 269 plakalı oto-
mobil henüz belirlenemeyen bir
sebepten ötürü direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu
Ş.D.’nin kullandığı 03 HF 240 plakalı
traktörle çarpıştı. Kazada traktör
sürücüsü Ş.D., yaralandı. Yaralanan
sürücü kaza sonrası çevredekilerin
haber vermesi ile olay yerine gelen
ambulansla hastaneye kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tarafın-
dan inceleme başlatıldı. >>İHA

Kaçak şahıslar yakalandı
Afyonkarahisar'da çeşitli suçlardan aranan iki şahıs jandarma

ekipleri tarafından yakalanarak cezaevine gönderildi.
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı, aranan şahıs-
ların tespiti ve yakalanmasına yönelik çalışmalarına
devam ediyor. Bu çerçevede kamu yararına tahsis edilen
eşya hakkında hırsızlık suçundan 2 yıl 6 ay kesinleşmiş
hapis cezası bulunan H.K. isimli şahıs Afyonkarahisar'ın
Çay ilçesinde yakalandı. Kullanmak için uyuşturucu veya

uyarıcı madde satın almak, bulundurmak kabul etmek ve
kullanmak suçundan 2 yıl 1 ay kesinleşmiş hapis cezası
bulunan O.V. isimli şahıs ise Afyonkarahisar merkezde
yakalandı. Yakalanan şahıslar, çıkarıldıkları mahkemece
tutuklanarak Afyonkarahisar Ceza İnfaz Kurumuna teslim
edildi. >>İZZET IŞIK 

Jandarma uyuşturucu 
hap ele geçirdi
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı, uyuşturucu ile

mücadele çerçevesinde suçüstü yaptıkları bir şahsın
üzerinde 98 adet sentetik ecza hapı ele geçirdi.

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı,
uyuşturucu ile mücadele kapsamında
çalışmalarını sürdürüyor. Bu çerçevede
jandarma ekipleri A.O.Ö isimli şahsın
Kışlacık Mahallesinde üzerinde uyuşturu-
cu madde bulundurduğu yönünde bilgiler

elde etti. Bunun üzerine ekipler suç üstü
yakalandıkları şahsın üzerinde yaptıkları
aramada 98 adet sentetik ecza ele hapı
ele geçirdi. Meydana gelen olayla ilgili adli
tahkikata başlatıldı. 
>>MEVLÜT TINAS
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AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.
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İMTİYAZ SAHİBİ
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MEVLÜT TINAS
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Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu: “Türkiye,
dijital sağlıkta dünya çapında marka oldu”
Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu, Türkiye'nin son 22 yılda sağlık hizmetlerinde önemli bir

mesafe kat edildiğini ifade ederek, “Sağlık hizmeti sunumunda devreye aldığımız teknoloji,
alt yapı, yazılım ve uygulamalar, Türkiye'de dijital dönüşümün öncüsü oldu. Dijital sağlık

alanında dünya çapında marka ülke haline geldik. Sağlığın bugününü değiştiren ve 
geleceğini etkileyen bir dizi dijital sağlık uygulamasına imza atmış bulunuyoruz” dedi.

Antalya'da düzenlenen HIMSS'24 Eurasia
Konferansı ve Fuarı'nda konuşan Sağlık
Bakanı Prof. Dr. Kemal Memişoğlu,

Türkiye'nin son 22 yılda sağlık hizmetlerinde
önemli bir mesafe kat edildiğini, sürdürülebilir, bilim
ve teknoloji üreten sağlık altyapısını güçlendirdik-
lerini belirtti.

Türkiye sağlık sisteminde 
22 yıllık büyük dönüşüm

Sağlık hizmetlerinde dijitalleşme ve teknolojinin
öncü bir rol oynadığını vurgulayan Bakan
Memişoğlu, yapay zeka uygulamalarının da hızla
geliştiğine dikkat çekti. Memişoğlu, teşhis, tedavi,
rehabilitasyon ve sağlığın korunması gibi alanlarda
yapay zekanın yeni yöntemler sunduğunu söyley-
erek, dijitalleşme sayesinde randevu, takip ve
raporlama işlemlerinin büyük oranda sanallaştığını
ifade etti.

Türkiye, Avrupa e-Devlet 
ölçütünde üst sıralarda

Avrupa Komisyonu'nun 2024 e-Devlet Ölçütü
raporunda Türkiye'nin, 83 puanla Avrupa Birliği
ortalamasının üzerinde yer aldığını açıklayan
Memişoğlu, sağlık kategorisinde 90 puanla 4. sıra-
da olduğunu, nüfus büyüklüğüne göre ise birinci
sıraya yerleştiğini belirtti. Memişoğlu, “Bu raporda
puanlama yapılırken dört temel kritere yer verildiği-
ni görüyoruz: Kullanıcı odaklılık, şeffaflık, temel
etkinleştiriciler ve sınır ötesi hizmetler. Avrupa
Komisyonu raporunda, Avrupa Birliği hükümet-
lerinin genel performans puan ortalaması 76
olarak tespit ediliyor. Yine aynı raporda Türkiye 83
puanla AB ortalamasının üzerinde değer-
lendirilirken, 11 puanlık artış ile son dört yılda en
çok gelişme gösteren ülkelerden birisi olarak gös-
teriliyor. En önemli göstergelerden birisi de sağlık
alanında yapılan değerlendirme, Türkiye 'sağlık'
kategorisinde 90 puanla 4. sırada yer alıyor. İlk üç
sırada Lüksemburg, Malta ve Estonya'nın yer
aldığı dikkate alındığında, nüfus büyüklüğüne göre
ülkemiz birinci sırada bulunuyor” diye konuştu.

Dijital sağlıkta dünya çapında başarı
Türkiye'nin dijital sağlık alanında dünya çapında
marka haline geldiğini de belirten Bakan
Memişoğlu, sağlık sisteminde teknolojik
dönüşümün öncüsü olduğunu da ifade ederek,
“Türkiye olarak, gerçekten de dijital dönüşüm
alanında son 22 yılda önemli bir mesafe kat ettik.
Sağlık hizmeti sunumunda devreye aldığımız
teknoloji, alt yapı, yazılım ve uygulamalar,

Türkiye'de dijital dönüşümün öncüsü oldu. Dijital
sağlık alanında dünya çapında marka ülke haline
geldik. Sağlığın bugününü değiştiren ve geleceğini
etkileyen bir dizi dijital sağlık uygulamasına imza
atmış bulunuyoruz” dedi. Memişoğlu, Sağlık
Bakanlığı olarak bireyin kendi sağlığını sahiplen-
mesini artırmayı hedeflediklerini ve aile hekimliği
sistemini daha güçlü hale getireceklerini de sözler-
ine ekledi.
Şeffaf ve bilişim tabanlı sağlık sistemi
Sağlık hizmetlerinde şeffaflık, bilişim tabanlı yöne-
tim ve yapay zeka entegrasyonuna vurgu yapan
Bakan Memişoğlu, risk yönetimi ve bilimsel ver-
ilere dayalı bir sistemle sağlık hizmetlerinin daha
etkin hale getirileceğini söyledi. Prof. Dr.
Memişoğlu, çoklu denetim mekanizmaları ve bilim
kurullarıyla bu süreci destekleyeceklerini de açık-
ladı. Teknoloji transfer ofisleri ve AR-GE çalış-
maları
Bakanlık olarak bilimsel üretimi teşvik edeceklerini
belirten Memişoğlu, özellikle Faz 1 çalışmaları
yürüten bilim insanlarına Türkiye Sağlık Enstitüleri
Başkanlığı (TÜSEB) aracılığıyla destek verecek-
lerini söyledi. Üreten Sağlık Modeli'nin sağlık sek-
törünü Türkiye'nin lokomotif sektörü haline getire-
ceğini söyleyen Memişoğlu, araştırma
Hastanelerinde teknoloji transfer ofisleri kurula-
cağını açıkladı. Memişoğlu, şöyle devam etti:
“Araştırma hastanelerinde teknoloji transfer ofisleri
kuruyoruz. ARGE ve üretim süreçlerini planlıyor;
Ar-Ge ekiplerine gerekli bilgi ve deneyim aktarıl-
masına rehberlik ediyoruz. Finansal olarak destek-
lediğimiz projeler sonucu ortaya çıkan ürünlerin
güvenilirliğinin ve etkinliğinin klinik çalışmalarla
kanıtlanmasını teşvik ediyoruz. Ticari ürüne

dönüşmeleri için teknoloji transfer ofislerini aktif bir
şekilde kullanıyoruz.” Memişoğlu, TÜSEB
bünyesinde kurulan Türkiye Sağlık Veri
Araştırmaları ve Yapay Zeka Enstitüsü (TÜYZE)
aracılığıyla ulusal veri tabanındaki bilgilerin bilim
dünyasıyla paylaşıldığını ve bu verilerin sağlık
bilim ve teknolojilerinin gelişimine katkı sağladığını
ifade etti. Memişoğlu, bu yaklaşımın yeni ürünlerin
geliştirilmesine hizmet edeceğini söyledi.
SİNA ile veri yönetiminde yeni dönem
Bakan Yardımcısı Dr. Şuayip Birinci ise sağlık bil-
işimi ve sağlıkta dijital dönüşümün, bilgiyle yöne-
tim kültürünün en önemli araçlarından biri haline
geldiğini belirterek, bu kapsamda Sağlıkta
İstatistiksel Nedensel Analiz (SİNA) altyapısının,
sağlık hizmeti sağlayıcılarının verilere erişimini
kolaylaştırdığını dile getirdi. Dr. Birinci, bu sistemin,
ihtiyaç ve veriye dayalı karar almayı hem merkezi
hem de taşra birimlerinde mümkün kıldığını ifade
etti ve anonimleştirilen meta verilerin, bilimsel
araştırma ve AR-GE çalışmaları için önemli bir
kaynak sunduğuna dikkat çekti.

“Yapay zeka sağlık teknolojilerinin 
geleceğini şekillendiriyor”

Bakan Yardımcısı Dr. Birinci, yapay zekanın sağlık
sektöründeki önemine değinerek, sağlık teknoloji-
lerinin geleceğinde bu teknolojinin belirleyici ola-
cağını söyledi. Birinci, standartlara dayalı ve esnek
bir veri altyapısının, yapay zeka uygulamalarını
mümkün kılmak için temel gereklilik olduğunu vur-
guladı.

Sağlık hizmetlerinde yapay
zeka kullanımı artıyor

EY küresel tüketici sağlık anketine göre, katılım-
cıların yüzde 70'inin, önümüzdeki 10 yıl içinde
yapay zekanın sağlık sektöründe yaygınlaşacağını
düşündüğünü paylaşan Dr. Birinci, elektronik
sağlık kayıtları ve tıbbi görüntüleme gibi alanlarda
yapay zeka destekli çözümlerin önemine vurgu
yaptı.

Türkiye'de yapay zeka destekli
sağlık projeleri

Sağlık Bakanlığı'nın yapay zeka teknolojisini sağlık
çalışanları ve vatandaşların hizmetine sunmak için
birçok proje geliştirdiğini belirten Dr. Birinci, "Neyim
Var?" uygulamasını örnek gösterdi. Bu uygula-
manın, hastaların şikayetlerine göre yönlendirmel-
erde bulunarak tanı tahminlerinde bulunduğunu ve
bugüne kadar uygulamayı yaklaşık 40 milyon
vatandaşın kullandığını ifade etti.

Mamografi taramalarında 
büyük iyileşme sağlandı

Dr. Birinci, mamografi taramaları
sayesinde erken tanıda büyük iler-
lemeler kaydedildiğini belirtti.
Önceden 5 kadından 1'i ileri
evrede sağlık kurumlarına başvu-
rurken, artık bu oranın 200 kadın-
da 1'e düştüğünü ve 40 kat
iyileşme sağlandığını ifade ederek,
“Mamografi taramaları sayesinde
her 5 kadından 1'i birads4
seviyesinde sağlığa başvururken
şimdi 200 kadından 1 i birads4
seviyesinde sağlığa başvurmakta ve bu sayede 40
kat iyileşme gerçekleşmiştir. Ayrıca, 2021 yılında
hayata geçirdiğimiz 'Neyim Var?' uygulaması, hasta-
ların şikayetleri ile ilgili sorular sorarak, başvurmaları
gereken branşları ve muhtelif tanı tahminlerini belir-
lemektedir. 'Neyim Var?' uygulaması bugüne kadar
yaklaşık 40 milyon farklı vatandaşımız tarafından kul-
lanılmıştır” diye konuştu. 2-4 Aralık tarihlerinde

Antalya'da düzenlenen HIMSS+Eurasia'ın açılış töre-
nine Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu ve Sağlık
Bakan Yardımcısı Dr. Şuayip Birinci'nin yanısıra,
Pakistan Pencap Eyaleti Uzmanlaşmış Sağlık ve Tıp
Eğitimi Bakanı H.C. Khawaja Salman Rafique,
Karadağ Sağlık Bakanlığı Bakan Yardımcısı Dr.
Milena Coji ve Fildişi Sahili Sağlık Genel Müdürü
Prof. Samba Mamadou katıldı. Program, plaket
takdimiyle sona erdi.>>İHA
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Engelliler günü kutlanacak değil, 
sorunların çözüleceği bir gün olmalıdır

Saadet Partisi Afyonkarahisar İl Başkanı Beytullah Karataş, 3 Aralık 
Dünya Engelliler Günü dolayısıyla yaptığı açıklamada, engellilerin 

sorunlarına dikkat çekti. Karataş, “Bu özel gün, kutlama değil, sorunların
konuşulup çözüm yollarının aranacağı bir gün olmalıdır” dedi.

Türkiye'deki engelli vatandaşların eğitime katılım
oranlarının Avrupa ülkeleriyle kıyaslandığın-
da oldukça düşük olduğunu belirten

Karataş, eğitim alanlarının erişilebilir olma-
masının temel bir sorun olduğunu vurguladı.
"Eğitim, anayasa ile güvence altına alınmış
bir hak olmasına rağmen, erişilebilirlik sorun-
ları engellilerin önündeki en büyük engeller-
den biri olmaya devam ediyor" dedi.

ENGELLİ AYLIKLARI ENFLASYON
KARŞISINDA ERİYOR

Karataş, engelli aylıklarının hayat pahalılığı
karşısında yetersiz kaldığını belirterek, engelli aylık-
larının asgari ücret seviyesine çıkarılması gerektiğini
savundu. Ayrıca, evde bakım yardımının kriterlerinin
değiştirilerek engelli yakınına sigorta güvencesi
sağlanması gerektiğini ifade etti: “Engelliye bakan
yakınlarının sigorta primleri devlet tarafından
ödenmeli ve bu kişiler emeklilik hakkına kavuştu-
rulmalıdır.”

KAMUDA ENGELLİ 
ATAMALARI ARTTIRILMALI

Kamuda engelli atamalarının yetersiz olduğunu da
söyleyen Karataş, engelli kotasının %6'ya çıkarıl-
masını ve 2025 yılında en az 10.000 engelli ataması
yapılmasını talep etti. "1992 yılından bu yana engelli
kotası artırılmadı. Bu durum, engellilerin kamu istihdamındaki

payını ciddi şekilde sınırlamaktadır” dedi.
AFYONKARAHİSAR’DA ENGELLİ 

İSTİHDAM MERKEZİ KURULMALI
Karataş, Afyonkarahisar Belediyesi bünyesinde Engelli
İstihdam Merkezi kurulmasını teklif ederek şunları söyle-
di; “Engelli vatandaşlarımızın sosyal hayata katılımını
destekleyecek her türlü tedbirin ve teşviğin uygulamaya
konulabileceği, ekonomik zorluklarla boğuşan, engel-
lerinden dolayı iş bulmakta zorlanan ve iş bulma

arayışlarında kolaylaştırıcı bir mecra bulamayan vatan-
daşlarımıza “Engelli İstihdam Merkezi” kurularak şehrim-

izde engelli istihdamının arttırılması sağlanmalıdır.” dedi.
SAADET PARTİSİ ENGELLİ

BİREYLERE DEĞER VERİYOR
Saadet Partisi’nin, geçmişte olduğu gibi gerek iktidarda,

gerekse muhafelette iken, engelli vatandaşlar için çok
önemli çalışmalara imza atmış ve engelli vatandaşların
toplumdaki önemini ortaya koyduğunu hatırlatan İl
Başkanı Karataş, “Saadet Partisi, engelli vatan-
daşlarımıza yapılacak olan hizmetleri göstermelik ve
yapıyor gözükmek için değil, insani ve manevî değerleri
önde tutarak ve dolayısıyla özümseyerek yapmaktadır.

Saadet Partisi olarak bu vesile ile 3 Aralık Dünya
Engelliler Günü’nü bir ‘farkındalık günü’ olarak kabul ediy-

or, engelli bireylerin önlerindeki engellerin kaldırılmasını ve
toplumda özgürce daha müreffeh bir hayat sürmelerini temenni

ediyoruz.” açıklamasını yaptı. >>KADER KAYA

Bölgenin en büyük kapalı pazar yeri
Bolvadin’e yapılacak
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı’nın
projelerinden birisi olan 8000 metrekare
Pazar yeri çalışmalarına başlandı. Bölgenin
en büyük kapalı pazar alanı olarak tasarlanan
bu proje, Pazarcı esnafına ve Bolvadin 
halkına daha düzenli, hijyenik ve konforlu 
bir alışveriş deneyimi sunmayı hedefliyor.

Yapılacak olan Pazar yeri
hem ticaret hayatını can-
landıracak hem de vatan-
daşların yaşam kalitesini art-
tırarak beklentileri karşıla-
maya hazırlanıyor. Bolvadin
Belediye Başkanı Derviş
Aynacı, proje ile ilgili yaptığı
açıklamada şunları söyledi.
“Söz verdik, sözümüzü tutuy-
oruz. Halkımızın ihtiyaçlarını
gözeterek, esnafımızın çalış-
ma koşullarını iyileştirmek ve
ilçemize yakışır bir pazar
alanı kazandırmak için
çalışıyoruz. Bolvadin, her
zaman en iyisini hak ediyor.

Bölgenin en büyük kapalı
pazar yeri olacak bu projemi-
zle modern şehircilik
anlayışımızı bir kez daha
ortaya koyuyoruz. Bu projeyi
en kısa sürede tamamlayarak
halkımızın hizmetine
sunacağız. Bolvadin
Belediyesi olarak, halkımızın
ihtiyaçlarını önceleyen, şehrim-
izi daha yaşanabilir kılan projel-
erle yolumuza kararlılıkla
devam ediyoruz. Destekleri ve
güvenleriyle bizlere güç veren
değerli halkımıza teşekkür
ederiz” ifadelerini kullandı.
>>KADER KAYA

Emirdağ Belediyesi kültürel etkinlikleri
yaşatmaya devam ediyor

Belediye Başkanı Serkan Koyuncu'nun
direktifleri doğrultusunda ilçemizin zengin
kültürel değerlerini yaşatmak ve daha geniş
kitlelere ulaştırmak amacıyla Taş Konak
Restoran’da düzenlenen Kültür ve 
Sanat Etkinlikleri programı vatadaşlarımızın
yoğun katılımıyla gerçekleşti.

Etkinlikte; Fakı Eder, Zekiye Doğan, Osman
Karakaya, Mehmet Aydemir ve Ali Bilge gibi
Emirdağ'ın değerli yazarları ve şairleri bir
araya gelerek eserlerini hemşehrilerimizle buluş-
turdu. Gece, değerli hemşehrimiz Ahmet Akın’ın
hazırladığı Emirdağ Türküleri albüm tanıtımı ile
devam etti. Türkülerle dolu bu bölüm, hemşehri-

lerimizden büyük beğeni topladı. Etkinlikte çay
ve arabaşı ikramı yapılırken, vatandaşlarımız
keyifli bir ortamda hem kültürle buluştu hem de
hoş sohbetler gerçekleştirdi.

AMACIMIZ KÜLTÜREL 
DEĞERLERİMİZİ YAŞATMAK

Bu tür kültür etkinliklerinin devam edeceğini

belirten Belediye Başkan Yardımcısı Mehmet
Emin Kalender, “Kültürel ve sanatsal değerler-
imizi yaşatmak ve siz değerli hemşehrilerimizle
buluşturmak bizler için büyük bir onur. Katılım
gösteren herkese teşekkür ediyorum" ifadelerini
kullandı. 
>>İZZET IŞIK

AFSÜ ve ATSO yeşil
dönüşümü masaya yatırdı

AFSÜ Enerji Yönetim Birimi ve
Teknoloji Transfer Ofisi öğretim

üyeleri Afyonkarahisar Ticaret ve
Sanayi Odası (ATSO) Genel

Sekreteri Ali Şenol ziyaret etti. 

Gerçekleştirilen ziyarette Avrupa Birliği projeleri için ortak çalış-
ma üretebilme ve üniversite-sanayi iş birliği konuları üzerinde
durulan görüşmede, AFSÜ’de enerji verimliliği konusunda
gerçekleştirilmesi planlanan projelerin yanı sıra eden yeşil
dönüşüm ve sürdürülebilirlik konusunda AFSÜ ve ATSO pay-
daşlığında yapılabilecek projeler hakkında da fikir alışverişinde
bulunuldu. Ziyarete, AFSÜ Enerji Yönetim Biriminden Elektrik
Müh. Ali Tekindemir ile Teknoloji Transfer Ofisi (AFSÜ-TTO)
Koordinatör Yardımcısı Öğr. Gör. Sevim Aydoğan katıldı.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı Altun: 

"Dijital Telif Yasası’nın 
yürürlüğe girmesi elzemdir"

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı Prof. Dr. Fahrettin Altun, "Hakikatin,
gerçek haberin korunması kadar, haberciliğin geleceği açısından da 

bu kanunun bir an önce güncellenmesi, daha doğru bir deyişle modern 
bir Dijital Telif Yasası’nın yürürlüğe girmesi elzemdir" dedi.

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı
Prof. Dr. Fahrettin Altun, İstanbul'da
düzenlenen 2. Haberin Telifi ve

Medyada Yapay Zeka Sempozyumu'na
katıldı. Burada bir konuşma yapan Altun,
amaçlarının muhabirlerin, gazetecilerin,
basın emekçilerinin büyük emek ve özveri ile
hazırladıkları özgün içeriklerin, bedeli öden-
meden ticari amaçla kullanılmasının önüne
geçmek olduğunu söyledi. Diğer bir amaçlarının
yayıncıların ürettiği içeriklerin bedelsizce kul-
lanılmasıyla oluşan haksız rekabeti ortadan
kaldırmak olduğunu söyleyen Altun, "Bu doğrul-
tuda bir an önce basın haber içeriklerinin telifinin
koruması için gerekli mevzuat çalışmalarının
yapılması için gerekli ortamın hazırlanmasına
katkıda bulunmak. Gerçek haber üretimi, zah-
metli, maliyetli, emek isteyen, çetrefilli bir iştir.
Örneğin, Anadolu Ajansı’nın pandemi döne-
minde yaptığı gazetecilik, Rusya-Ukrayna
Savaşı’nda sergilediği habercilik performansı
yahut İsrail'in Gazze'de uyguladığı soykırımdan
bu yana Gazze’de verdiği hakikat mücadelesi
'yalın birer olgusal veri paylaşımı etkinliği' olarak
ele alınmamalıdır. Sahadan, emek verilerek, ter
dökülerek yeri geldiğinde canı pahasında der-
lenen bilgilerle yoğrulan haber metinlerinin,
olgusal bağlamı gerekçe gösterilerek telif
hakkından mahrum bırakılamaz. Çok açık ve
net bir şekilde vurgulamak istiyorum; haber
metni, mutlak surette telif hakkı kapsamına alı-
narak korunması gereken bir eserdir. Bu analog
medya dönemi için de, dijital medya dönemi için
de geçerli olan bir gerçekliktir. Hatta ve hatta
içinde bulunduğumuz şu dijital medya-iletişim
eko-sistemi içinde haberin telif hakkı ile korun-
ması meselesi, analog medya döneminden çok
daha önemli ve acil bir hal almıştır. Zira bugün
orijinal haber içeriklerinin izinsiz bir şekilde
kolaylıkla ve hızla dolaşıma sokulabildiğini
görüyoruz. Bu durum, orijinal içerik üreten
medya kuruluşlarının gelirlerinin azalmasına,
dolayısıyla da medyamızın iş modellerine zarar
vermektedir. Ne yazık ki Batılı dijital medya şir-
ketleri, sosyal medya platformları, teknoloji dev-
leri bu durumdan haksız kazanç elde etmekte,
dahası açık ve net bir şekilde medya sek-
töründe haksız rekabet ortamı oluşturulmak-
tadır. Bu gidişe bir dur denmesi gerektiği açıktır.
Bizler her platformda dilimiz döndüğünce şu
gerçeği dille getirmeye çalışıyoruz. Bugün
insanlık, küresel düzlemde bir adalet sorunuyla
pençeleşmektedir ve bu adalet krizini derin-
leştiren başlıca dinamiklerinden biri de bütün
dünyanın muhatap olduğu medya emperyalizmi
ve dijital faşizmdir" dedi.

"Modern bir Dijital Telif Yasası’nın 
yürürlüğe girmesi elzemdir"

Batılı medya şirketlerinin küresel adaletsizliği
yaydığını, kurumsallaştırmaya çalıştığını
söyleyen Altun, "Tam da bu nedenle toplum-
lararası iletişim, asimetrik şekilde cereyan
etmekte, eşitlerarası bir ilişki olarak karşımıza
çıkmamaktadır. Sözünü ettiğimiz Batılı medya
şirketleri, sosyal medya platformları, orijinal
haber içerikleri başta olmak üzere dünya
üzerindeki bilgi kaynaklarını sömürmekte, bu
içerikleri istedikleri formatlarda dağıtarak büyük
gelirler elde etmektedir. Malumlarınız,
Türkiye’de haberciliği de içine alacak şekilde
telif hakları, 1952 yılında yürürlüğe giren 5846
sayılı Fikir ve Sanat Eserleri Kanunu kapsamın-
da korunmaktadır. Hakikatin, gerçek haberin
korunması kadar, haberciliğin geleceği açısın-
dan da bu kanunun bir an önce güncellenmesi,
daha doğru bir deyişle modern bir Dijital Telif
Yasası’nın yürürlüğe girmesi elzemdir. Ülkem-
izde, hali hazırda dijitalleşen medya sektöründe
faaliyet gösteren yayıncıların bu faaliyetleri
karşılığında gelir elde etmesine imkan tanıya-
cak, Avrupa Birliği müktesebatına da uyumlu

şekilde telif haklarını düzenleyecek bir yasa
yapılması gündemde. Söz konusu düzenleme
için teknik çalışmalar; Cumhurbaşkanlığı
İletişim Başkanlığı, Kültür ve Turizm Bakanlığı,
Rekabet Kurumu ve Basın İlan Kurumu gibi
paydaşların katkılarıyla sürdürülüyor. Haber
içeriklerinin telifinin korunması için gereken
adımların atılması, her şeyden önce gerçek
haberciliğin gelişmesine, kökleşmesine, gazete-
cilik mesleğinin güçlenmesine hizmet edecek.
Medya kuruluşlarımızın, haber ajanslarımızın
Batılı sosyal medya şirketleri tarafından
sömürülmesi sona erecek. Karşımızda bir
sömürü var. Ve bu sömürüyü gerçekleştirilenler
Batılı sosyal medya platformları, büyük teknolo-
ji şirketleridir. Sömürülense bizim haber
ajanslarımızdır. Bizim gerçek haber üreten
medya kuruluşlarımızdır. Eğer haberin telif hak-
ları korunursa medyada etik davranış kodları
güçlenecek. Ve dahası her bir vatandaşımızın,
toplumumuzun, devletimizin, ülkemizin verdiği
yalan haberle, dezenformasyonla mücadele
sürecinde önemli bir kazanım elde edilmiş ola-
cak" diye konuştu.

"Yapay zekanın medya üzerinde oynadığı
etkin rol geniş bir yelpazeyi kapsıyor"

Toplumsal, siyasal, askeri ve teknolojik
gelişmelerin yeni hukuki düzenlemeleri zorunlu
kıldığını söyleyen Altun, "İçinde bulunduğumuz
çağda, baş döndürücü bir hızla ilerleyen
teknolojik dönüşüm, medya ve iletişim
dünyamızı yeniden şekillendiriyor. Dijital çağın
getirdiği yenilikler, iletişim dünyasında köklü
değişimlere yol açıyor, medyanın yapısı ve
işleyişi radikal biçimde dönüşüyor. Bu
dönüşümün en önemli bileşenlerinden biri de
şüphesiz yapay zekadır. Yapay zekanın medya
üzerinde oynadığı etkin rol; bugün itibariyle bil-
giye erişimden, içerik üretimine kadar geniş bir
yelpazeyi kapsıyor. Günümüzde yapay zeka,
haberlerin otomatikleştirilmesi, içeriklerin
kişiselleştirilmesi ve hatta hedef kitlelere yönelik
reklamların belirlenmesi gibi birçok alanda kul-
lanılıyor. Ancak, bu teknolojinin etkileri, sadece
iş süreçlerini kolaylaştırmakla kalmıyor.
Karşımızda yeni imkanlar kadar yeni riskler
tehditler de var. Evet Yapay zeka araçları bir
yandan; verimlilik, zaman tasarrufu, maliyet,
pazarlama ve yenilikçi reklam pazarları gibi
imkan ve fırsatlar sunarken, diğer yandan;
mahremiyet, gözetim, deepfake ve dezenfor-
masyon gibi risk ve meydan okumaları
beraberinde getiriyor. Biz, yapay zeka teknoloji-
lerine işte bu farkındalıkla, ihtiyatlı bir iyimserlik-
le yaklaşıyor ve altını özellikle çiziyorum, 'yapay
zekanın hakikat namına kullanılmasıdır. Yapay
zeka ile evrime uğrayan yeni medya düzenin-
deki en önemli risk, tıklama odaklı haber
metinlerinin birer referansa dönüşmesi ve

özgün metinler yerine sansasyon oluşturan ya
da dezenformasyon içeren haberlerin kontrol-
süzce dolaşıma sokulması, bir diğer deyişle
sahtenin gerçeğin önüne geçmesidir. Buna
karşılık, yapay zeka teknolojilerinin medya
üzerindeki etkisi, sadece içerik üretimi ve
yayılımıyla sınırlı değildir" ifadelerini kullandı.

"Yapay zeka teknolojilerinin medya 
alanında kullanılması toplumsal adalet ve

şeffaflık ilkelerine uygun olmak zorundadır"
Herkesin bildiği gibi medyanın, toplumu bil-
gilendirme ve kamuoyu oluşturma işleviyle
demokrasi adına vazgeçilmez bir unsur belirten
Altun, "İşte tam da bu nedenle; yapay zeka
teknolojilerinin medya alanında kullanılması
toplumsal adalet ve şeffaflık ilkelerine uygun
olmak zorundadır. Altını özellikle çizmek isterim
ki İletişim Başkanlığımızın tüm birimleri, yapay
zekanın toplum üzerindeki etkilerini göz ardı
etmenin büyük bir hata olacağı bilinciyle toplum-
sal faydayı gözeten insan odaklı bir perspektifi
öncelemektedir. Bu çerçevede, birçok ulus-
lararası aktörün, dijital dünyada hesap ver-
ilebilirliği sağlamaya çalıştığı günümüzde,
İletişim Başkanlığı olarak her bir çalışanımız ve
birimimizle; profesyonel ve kaliteli gazeteciliğin
sürdürülmesi, toplumun nitelikli ve doğru bilgiye
erişim sağlaması ve dijital medyada haksız rek-
abetin önlenmesi amacıyla yürütülen çabaları
en güçlü şekilde desteklemeyi sürdüreceğimizin
bilmenizi isterim. Elbette, yapay zeka teknoloji-
leriyle birlikte haber içeriklerinin telifi konusunun
günden güne daha ciddi bir meydan okumaya
dönüştüğü de izahtan varestedir. Mevcut
yasalar eser sahiplerinin maddi haklarını koru-
maya gayret etse de, yapay zekanın aynı
yazarın metninden hareketle oluşturduğu
ürünün telifinin kimde olacağı henüz muam-
madır. Kesin olan şu ki, yapay zeka araçları
gelişmeye devam ettikçe insan ve yapay zeka
üretimi olan içerikleri ayırt etmek daha da
güçleşecek. Bu güçlüğü aşmanın yolu ise telif
başlığı altındaki yeni sorulara karşı her an
teyakkuzda olmaktan geçiyor. Son olarak şunu
da belirtmek isterim ki, mevcut telif hakkı
yasalarının güncellenmesi sürecinde ulus-
lararası bir işbirliği de çok önemlidir. İletişim
Başkanlığı olarak 22 farklı ülkeyle iletişim ve
medya alanında yaptığımız anlaşmalarla, bu
sorunların çözümünde benimsediğimiz ulus-
lararası işbirliği yaklaşımımızın somut bir teza-
hürüdür" dedi.>>İHA

"Kalkan-33" operasyonlarında 115 göçmen
kaçakçılığı organizatörü yakalandı
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, ülke genelinde Jandarma tarafından

son 2 haftada düzenlenen “Kalkan-33” operasyonlarında 115 
göçmen kaçakçılığı organizatörünün yakalandığını bildirdi.

Yerlikaya, sosyal medya hesabından yaptığı paylaşımda,
düzensiz göç ve göçmen kaçakçılığı organizatörlerine
karşı mücadeleyi kararlılıkla sürdürmeye devam ettiklerini
kaydetti. Cumhuriyet Başsavcılıkları, Göç İdaresi
Başkanlığı ve Jandarma Genel Komutanlığı Göçmen
Kaçakçılığı ve İnsan Ticareti ile Mücadele Daire Başkanlığı
koordinasyonunda, İl Jandarma Komutanlıklarınca
operasyonlar düzenlendiğini belirten Yerlikaya, "Ülke
genelinde Jandarma tarafından son 2 haftada düzenlenen
'Kalkan-33' operasyonlarında, 115 göçmen kaçakçılığı
organizatörü yakalandı. Bu kişilerden 49'u tutuklandı, 15'i
hakkında adli kontrol kararı verildi. Diğerlerinin işlemleri
devam ediyor. Operasyonda ruhsatsız tabancalar ve 78
adet araç ele geçirildi" ifadelerini kullandı.>>İHA

Bakan Fidan NATO Dışişleri
Bakanları Toplantısı'na katılacak
Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, Brüksel'de düzenlenecek

NATO Dışişleri Bakanları Toplantısı'na katılacak. 
Dışişleri Bakanı Fidan, 3-4 Aralık
tarihlerinde Brüksel'deki NATO
Karargahında gerçekleştirilecek
NATO Dışişleri Bakanları
Toplantısı'na katılacak. Toplantı,
Genel Sekreterlik görevini 1 Ekim
tarihinde devralan Mark Rutte'nin
katılımıyla düzenlenen ilk Dışişleri
Bakanları Toplantısı olacak.
NATO Dışişleri Bakanları
Toplantısı üç oturum halinde
gerçekleştirilecek. NATO Dışişleri
Bakanları Toplantısı'nın ilk oturu-
mu Ürdün Kralı II. Abdullah'ın
katılımıyla gerçekleştirilecek. Bu
oturumda, Orta Doğu'daki kriz ve
NATO ile Ürdün arasındaki iş bir-
liği konuları ele alınacak.
Türkiye'den NATO'ya Suriye
için tam destek çağrısı
Bakan Fidan'ın oturumda, terör
unsurlarının mevcudiyeti başta
olmak üzere Suriye'deki mevcut
çok yönlü sorunların istikrarsızlığı
teşvik etmeye devam ettiğini,
NATO'nun güneydoğu kanadını
oluşturan ülkemizin bölgede
istikrarsızlığın yayılmamasını
amaçlayan tutumunun desteklen-
mesinin önem taşıdığını ve
ülkemizin Suriye'de yaşanan
gelişmeleri ülkenin toprak bütün-
lüğü ve birliğinin muhafazası ile
terörle mücadele perspektifinden
takip etmeyi sürdürdüğünü vurgu-
laması, İsrail'in işlediği savaş
suçları ile Gazze'de yaşanan
insani dram başta olmak üzere,
Türkiye'nin İsrail-Filistin mesele-
sine yönelik görüşlerini paylaş-
ması, Orta Doğu'daki krizlerin ve
savaşların yan etkilerine, bilhassa
terörizmin yayılmasına zemin
oluşturduğuna dikkat çekmesi,
Amman'da bir İrtibat Ofisi açılması
dahil olmak üzere, Türkiye'nin
NATO ile Ürdün arasındaki iş bir-
liğinin geliştirilmesine verdiği
desteği tekrar dile getirmesi
öngörülüyor.
Ukrayna oturumu
Toplantının NATO-Ukrayna
Konseyi formatındaki oturumuna,
Ukrayna Dışişleri Bakanı Andriy
Sibiha ile AB Dış İlişkiler ve

Güvenlik Politikası Yüksek
Temsilcisi Kaja Kallas'ın da katıl-
ması bekleniyor. Söz konusu otu-
rumda Rusya-Ukrayna savaşında
sahadaki son durum görüşülecek.
Dışişleri Bakanı Fidan'ın oturum-
da, Türkiye'nin Ukrayna'nın ege-
menliğine, bağımsızlığına ve
toprak bütünlüğüne desteğini
tekrarlaması, savaşın sonlandırıl-
ması için her hâl ve kârda diplo-
masiye imkan tanınması gerektiği-
ni vurgulaması, ayrıca AB'nin, AB
üyesi olmayan müttefiklere yöne-
lik yazılı taahhütlerine riayet
etmesi gerektiğine dikkat çekmesi
bekleniyor. Müttefikler arasında
savunma ürünlerinin ticareti önün-
deki tüm engellerin kaldırılması
gündemde
Yalnızca müttefiklerin katılımıyla
yapılacak son oturumda, Avrupa-
Atlantik bölgesine yönelik risk ve
tehditler ile mücavir bölgelerdeki
tırmanmalar tartışılacak. Bakan
Fidan'ın oturumda, 2023 Vilnius
ve 2024 Washington Zirvelerinde
alınan kararlar uyarınca, müttefik-
ler arasında savunma ürünlerinin
ticareti önündeki tüm engellerin
kaldırılması gerektiğini, terörizme
karşı mücadelede tam dayanışma
sergilenmesinin önemini vurgula-
ması bekleniyor.
Ayrıca Bakan Fidan'ın toplantı
marjında mevkidaşlarıyla ikili
görüşmeler gerçekleştirmesi
öngörülüyor.
Rutte'nin Türkiye ziyareti
NATO Genel Sekreteri Rutte,
Türkiye'yi son olarak 25-26 Kasım
2024 tarihlerinde ziyaret etmiş,
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Dışişleri Bakanı Hakan
Fidan ve Milli Savunma Bakanı
Yaşar Güler'le görüşmeler 
gerçekleştirmişti.
Genel Sekreter Rutte söz konusu
ziyareti kapsamında, 23 Ekim
2024 tarihli terör saldırısı
nedeniyle taziyelerini sunmak ve
çalışmaları hakkında bilgi almak
için TUSAŞ'ın
Kahramankazan'daki tesislerini
ziyaret etmişti.>>İHA
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Güreş İl seçmeleri müsabakaları
Çiğiltepe Spor Salonu’nda sona erdi
Türkiye Olimpiyat Hazırlık Merkezi (TOHM) ve Spor Eğitim Merkezi

(SEM) sporcularının katılımıyla düzenlenen güreş il seçmeleri,
büyük bir heyecana sahne oldu. Çiğiltepe Spor Salonu'nda 

gerçekleştirilen bu müsabakalar, güreşin en üst seviyeye taşındığı
ve yetenekli sporcuların ön plana çıktığı bir etkinlik haline geldi. 

Müsabakalarda dereceye giren sporcuların ödülleri,
Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen ve Spor
Eğitim Merkezi (SEM) Müdürü Hakan Kıvrık tarafın-
dan takdim edildi.  Afyonkarahisar, Türkiye
genelinde güreş branşında adından sıkça söz
ettiren iller arasında yer alıyor. TOHM ve SEM
sporcularının mücadele ettiği il seçmeleri,
Afyonkarahisar’daki güreşin gelişimi açısından
büyük bir öneme sahip. İl seçmeleri hem genç
yeteneklerin sahneye çıkmasına hem de deneyimli
sporcuların yeteneklerini sergilemesini sağladı.
Çiğiltepe Spor Salonu, müsabakalara katılan
sporcuların gösterdiği performanslarla coşkulu
anlara sahne oldu. Her yaş kategorisinde ve sıklette
yapılan mücadeleler, izleyiciler tarafından büyük bir
ilgiyle izlendi.

GÜREŞ MÜSABAKALARI TÜRK GÜREŞİNİN
GELİŞİMİ ADINA BÜYÜK ÖNEM TAŞIYOR

İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, güreşin Türk
sporunun simgelerinden biri olduğunu belirterek,
Afyonkarahisar’ın bu alanda başarılar elde etmeye

devam edeceğini söyledi. Kasapoğlu, konuşmasın-
da şu ifadelere yer verdi: “Bugün burada, güreşin ne
kadar önemli ve köklü bir spor olduğunu bir kez
daha gördük. Sporcularımızın mücadele ettiği bu
organizasyon, sadece bu yıl için değil, gelecek yıl-
larda da Türk güreşinin gelişimi adına büyük önem
taşıyor. Afyonkarahisar olarak, güreşin gelişmesi ve
daha büyük başarılara ulaşabilmesi için üzerimize
düşen tüm sorumluluğu yerine getireceğiz. Bizim
için en değerli olan şey, bu sporda yetişen gençlerin
hem ulusal hem de uluslararası arenada başarılı
olmalarıdır” dedi.
AFYONKARAHİSAR’DA SPORUN GELECEĞİ
İÇİN ÇALIŞMALAR DEVAM EDECEK
Kasapoğlu, spor altyapısının güçlendirilmesi için
yapılan yatırımlara da değindi. İl Müdürü, spor
salonlarının, antrenman alanlarının ve sosyal
imkanların daha da iyileştirilmesi için çalışmaların
devam edeceğini söyledi. Ayrıca, genç sporcuların
eğitimine yönelik olarak daha fazla eğitim programı ve
kamp düzenleneceğini belirtti. >>İBRAHİM ARTIÇ

Sandıklı’da 
yaren geceleri devam ediyor

BEMBİRSEN Sendikası Afyon İl Yönetimi tarafından
Sandıklı Belediyesi bünyesindeki tüm sendika üyelerinin

davet edildiği ve birlik ve beraberlik gecesi adı altında
Sandıklı Belediyesi özelinde düzenlenen Yaren Gecesi,

Sandıklı Gardaş Yarenler’in ev sahipliğinde gerçekleştirildi. 
Yöresel orta oyunları ve halk oyunları gösterilerinin
sergilendiği etkinlikte, katılımcılar unutulmaz bir
akşam yaşadı. Geceye Sandıklı Belediye Başkanı
Adnan Öztaş, Sandıklı Belediye Başkan Yardımcısı
Muhammet Keleş, BEMBİRSEN Afyon İl Başkanı
Serdar Çetinkaya, Başkan Yardımcıları Yusuf Çiğ-
dem, Ahmet Kırkalı, Zafer Yurdunuseven, Erhan
Türk, İlçe Özel İdare Müdürü Halil Arslan, Sandıklı
Belediye Birim Müdürleri ve belediye personeli

katıldı. Etkinlikte, BEMBİRSEN İl Başkanı Serdar
Çetinkaya, Sandıklı Belediye Başkanı Adnan
Öztaş’a bir hediye takdim etti. İl Başkan Yardımcısı
Erhan Türk ise ev sahipliğinden dolayı Gardaş
Yarenler Kültür Derneği Başkanı Yılmaz Demircan’a
plaket sundu. Sandıklı’nın kültürel değerlerini yansı-
tan etkinlik, BEMBİRSEN üyelerinin yoğun katılımıy-
la keyifli bir şekilde sona erdi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Emirdağ Belediyesi’nde 
asfalt çalışmaları devam ediyor 

Fiziki belediyecilikte öncü projelere imza atan Emirdağ
Belediyesi, vatandaşlarımızın konforlu ve güvenli bir 

ulaşım sağlayabilmesi adına Afyon Yolu’nda asfalt yenileme
çalışmalarını sürdürüyor. Emirdağ Belediyesi’nin ana 

arterlerinden biri olan Afyon Yolu, tamamlanan çalışmalarla
daha dayanıklı, modern ve konforlu bir hale gelecek.

Çalışmalar esnasında trafik akışını en az etk-
ileyecek şekilde düzenlemeler yapılırken,
belirli güzergahlarda alternatif yollar oluşturu-
larak vatandaşlarımızın mağduriyet yaşaması
önleniyor. Hizmet yolculuğunda her zaman
vatandaş odaklı çalışmalar gerçekleştirdikleri
belirten Belediye Başkanı Serkan Koyuncu
"Afyon Yolu’nda başlattığımız asfalt çalış-
ması, yalnızca bir yol düzenlemesi değil,
Emirdağ’ımızın modernleşme yolunda attığı
önemli bir adımdır. Bu proje ile ilçemizin
ulaşım altyapısını güçlendiriyor, hemşehriler-
imize daha güvenli ve konforlu bir seyahat
imkânı sunuyoruz. Halkımıza verdiğimiz her
söz, attığımız her adım geleceğin daha
yaşanabilir bir Emirdağ’ı içindir. Destekleriyle
bize güç veren tüm hemşehrilerimize teşekkür
ediyor, bu çalışmanın ilçemize hayırlı
olmasını diliyorum." ifadelerini kullandı.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Okul Sporları U-14 Kızlar 
Basketbol müsabakaları sona erdi

Okul Sporları kulüpler arası U-14 Kızlar Basketbol
Müsabakaları, Prof. Dr.Veysel Eroğlu Spor 

Salonu'nda gerçekleştirilen ödül töreniyle sona erdi.

Müsabakalara katılan takımlar hem bireysel
yeteneklerini hem de takım ruhunu sergileyerek
izleyicilere unutulmaz anlar yaşattı. İl Müdürü
İsmail Hakkı Kasapoğlu, genç sporculara teşekkür
ederek, “Bugün burada görmekte olduğumuz bu
enerji ve çaba, bizleri geleceğe dair oldukça umut-
landırıyor. Okul Sporları, gençlerimizin hem fiziksel
hem de sosyal anlamda gelişimlerine katkı sağlıy-
or. Bu tür etkinlikler, çocuklarımızın yalnızca sporla
tanışmalarını sağlamakla kalmıyor, aynı zamanda
onların azim, disiplin ve takım çalışması gibi değer-

leri öğrenmelerine de yardımcı oluyor” dedi.
ÖDÜLLER SAHİPLERİNİ BULDU

Müsabakanın finalinin ardından düzenlenen ödül
töreni, turnuvanın en özel anlarından biriydi.
Şampiyon olan takımlar, kupalarını Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen ve Sporcu Eğitim
Merkezi (SEM) Müdürü Hakan Kıvrık tarafından
takdim edildi. Müsabakalar sonucunda birinci
Bahçeşehir Koleji, ikinci Gazi EML Gençlik olurken
üçüncü ise İDOL Gençlik Spor Kulübü oldu.
>>FAHRİYE ÇIRACI
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Yolların güvenliği için çalışıyoruz
Belediye Başkanı Burcu Köksal’a şoför esnafından
gelen talepler üzerine Yenice Mahallesi’nde ki
kamyon garajı yoluna asfalt serimi gerçekleştirildi.
Afyonkarahisar Belediyesi asfalt ekipleri
gece gündüz demeden yolları
güzelleştirmeye devam ediyor. Bu kap-
samda Yenice Mahallesi’nde bulunan
kamyon garajı önüne asfalt serimi
gerçekleştirildi. Afyonkarahisar
Belediyesi sosyal medyadan paylaştığı
mesajda; “30 Kasım Dünya Şoförler

Günü’ne özel, şoför esnafımızdan gelen
talepler üzerine Başkanımızın talimat-
larıyla Yenice Mahallemizdeki Kamyon
Garajı Yolu’na asfalt serimi gerçek-
leştirdik. Şehrimizde yolları daha güvenli
ve konforlu hale getirmek için çalışmaya
devam edeceğiz” ifadelerine yer verildi.
>>HABER MERKEZİ

Şehit Osman Savsar’ın
mezarı yapıldı

1988 yılında askerlik hizmeti sırasında vefat eden
Jandarma Er Osman Savsar’ı 36 yıl sonra şehit 

saydıran Türkiye Harp Malülü Gaziler Şehit Dul ve
Yetimleri Derneği Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail
Kumartaşlı, Şehidin mezarını kendi elleriyle hazırladı.

Van Çaldıran ilçesinde 1988 yılında
askerlik hizmetini yaparken vefat
eden J. Er Osman Savsar, Dernek

Başkanı İsmail Kumartaşlı’nın girişimleri
sonucunda Şehit olarak kayıtlara eklendi.
36 yıl sonra Şehit sayılan Er Osman
Savsar’ın gömüldüğü Merkeze bağlı
Susuz Kasabasındaki yeri şehitlik olarak
hazırlandı. Bu konuda gerekli izinleri alan
Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve
Yetimleri Derneği Afyonkarahisar Şube
Başkanı İsmail Kumartaşlı, Merkeze
bağlı Susuz Kasabası mezarlığına
giderek Şehit Osman Savsar’ın şehitlik

mezarının yapım çalışmalarına bizzat
katıldı. Başkan Kumartaşlı; “ Şehitlik hak-
larını almanın yanı sıra, asıl önemli olan
konu Şehidimizin mezarının yapılması,
isminin gelecek nesillere aktarılmasıydı.
Bu kapsamda ilgili kurumlara müracat-
larımızı yapmıştık. Hafta sonunda
Afyonkarahisar Valiliği Görevlileri ve yük-
lenici firma görevlileri ile aziz şehidimizin
Afyonkarahisar merkez susuz kasabası
mezarında bulunan mezarının yapımına
yardım ettik. Emeğimiz olsun istedik.
Mekanı Cennet olsun” dedi. 
>>KADER KAYA 

21 buçuk kilogram
uyuşturucu yakalandı

Afyonkarahisar’da polis ekipleri bir 
araçta yaptıkları aramada 21 buçuk 
kilogram uyuşturucu madde ele geçirirken
2 şüpheli şahıs ise gözaltına alındı. 
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri uyuşturu-
cu madde ile mücadelesini sürdürüyor. Bu çerçevede
ekipler şüphe üzerine durdurdukları bir araçta hassas
burunlu köpek desteğiyle yaptıkları aramada 21 buçuk
kilogram uyuşturucu madde ele geçirdi. Konu ile ilgili
olarak K.K. ve T.Y. isimli şahıslar Uyuşturucu veya
Uyarıcı Madde Ticareti Yapma suçu kapsamında
gözaltına alındı.  >>MEVLÜT TINAS

Kentin asayişi ve 
eğitimi değerlendirildi

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı başkanlığında
Afyonkarahisar’ın asayişi ve eğitimi değerlendirildi.
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı
idaresinde yapılan toplantıya Vali
Yardımcıları Ali Uysal, Mehmet Keklik, İl
Emniyet Müdürü Mahmut Ay ve İl Milli
Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci katıldı.

Toplantıda, kentte yürütülen asayiş olay-
ları ve eğitimde kaliteyi arttırmak
amacıyla karşılıklı görüş alışverişinde
bulunuldu. 
>>HABER MERKEZİ

Arslan: “Şehrimize kusursuz 
hizmet vermeyi hedefliyoruz”
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan Arslan Afyonkarahisar Sağlık
Bilimleri Üniversitesi Hastanesi’nde tedavi gören hastaları, hasta yakınlarını
ve sağlık çalışanlarını ziyaret etti. Hasta ve hasta yakınları ile birebir ilgilenen

Arslan hasta yakınları ve hastaların beklenti ve taleplerini dinledi. 
Arslan hastanenin bir çok alanında da incelemelerde bulu-
narak çalışmaların güncel durumu hakkında hastane
Başhekimi Prof. Dr. Ahmet Ali Tuncer’den bilgi aldı. Ziyaret
sonrası bir açıklama yapan Arslan, "Sağlık hizmeti
Türkiye’nin en önemli hizmetlerinin başında gelen bir hizmet
olmakla birlikte bizim de hassasiyetle üzerine düşerek
yatırımları, vatandaş memnuniyeti gibi bir çok konuda takip
ettiğimiz bir alandır. Kendim de hekim olmam hasebiyle bu
alandaki tecrübem ile birlikte daha iyi gözlemliyor ve eksikleri
tamamlamak adına Sağlık Bakanlığıyla, ilgili bürokratlarla
görüşerek kısa sürede çözümünü sağlıyoruz. Tabi biz
Ankara’da sadece Meclis genel kurulunda yasa yapmıyoruz,
bununla birlikte kamu kurumlarımızın eksiklerini, ihtiyaçlarını
vatandaşlarımızın gördüğü eksikleri tamamlamaya gayret
ediyoruz. Hükumetimizin sağlık alanındaki yatırımları zaten
tüm dünya genelindeki ülkelerin yatırımlarıyla ve hizmet-
leriyle kıyasla bütün dünyanın çok çok üstündedir.
Hükümetimiz bu alanda tasarruf tedbirlerine rağmen sağlık
alanındaki yatırımlarımıza devam ederek vatandaşlarımızın
eksikliğini hissettiği ne varsa tamamlayacaktır. Bize bu

şehrin milletvekili olarak eksikleri yerinde tespit ederek
vatandaşlarımızı dinleyerek geriye kalan ne varsa bu alanda
şehrimizi kusursuz bir hizmet vermeyi hedefliyoruz” dedi.
Hastane ziyaretinin ardından Milletvekili Arslan hastane
başhekimi Prof. Dr. Ahmet Ali Tuncer‘le bir araya gelerek
ihtiyaç ve talepleri istişare etti. >>İZZET IŞIK 


